
Hjerm Landsbyordning, den 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde  

tir. Den 17. nov. 17.00 – 19.00, virtuelt over Teams. 

Mødedeltagere: Inger, Nicole, Mie, Kristina, Maria, Jette, Lone, Anders og Vinni 

Fraværende: Charlotte 

 
1. Orienteringspunkter (OP) 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) 

➢ Personale (Charlotte/Lone) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: Struer kommune har en stor procentdel børn der er i specialtilbud. Det er der bevågenhed på lige nu. Dog 

ikke særligt i Hjerm. 

Anders og Vinni er i gang med medarbejder udviklingssamtaler. 

Dagtilbuddet:  

Dagplejen har gang i juletema. Børnetallet ser godt ud. Det kører godt med at aflevere og hente børn ved døren.  

I vuggestuen er der startet 2 nye voksne, og de er kommet godt ind i arbejdet. 

Børnehaven arbejder meget med omgangstonen og vredes håndtering blandt børnene. Der er en hård tone, fra børn 

til både børn og voksne.  

Hele dagtilbuddet ønsker sig en bus igen.  

 

2. Økonomi (AJA) (OP) 

- Kort gennemgang. 

Referat: Der er ikke sket det store siden sidst. Dagplejerne får hver 3000 kr. til forskellige indkøb, og der er indkøbt 

en ny barnevogn.  

Dagtilbuddet har fastansat en ekstra pædagog i 32 timer pr. uge fra nu og indtil d. 1. marts, hvor vi sender de ældste 

børn i førskole. 
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SFO har et mindre beløb til små investeringer. Der er også lidt penge til nye møbler, når SFO skal flytte. 

Skolen har et mindre beløb til små indkøb, indenfor de forskellige fag. Lærerkollegiet er i gang med at finde en ide til 

en aktiv og anderledes undervisning til alle elever. Der er 25000 kr. afsat til dette. 

Planen for renovering af skolen er langt i forløbet. Den gamle vuggestue vil blive brugt til genhusning i 

renoveringsperioden, og kommer fra nu af under Landsbyordningens administration. 

 

3. Covid – 19 situationen 

- Sidste nyt og hvad er forventningerne 

- Kommunalt forsigtighedsprincip, ingen sociale arr. 

Referat: Både dagtilbud og skole har haft børn der har været nærkontakter til personer der har været testet positive 

i forbindelse med COVID-19. 

Landsbyordningen prøver at gøre hverdagen så normalt som muligt, og lave nye tiltag i stedet for det vi ikke kan. 

Juleafslutning kommer til at foregå i hallen og uden forældre. 

Forældrene vil gerne ind om eftermiddagen, når det er muligt. 

Der må ikke holdes julefrokost for personalet i år.  

Struer kommune kører stadigvæk efter forsigtighedsprincippet. Vi skal hele tiden vurdere, om et fysisk møde er 

nødvendigt, eller kan vi holde det virtuelt. Det gælder både for personalets forberedelse, personalemøder og 

bestyrelsesmøder. 

Alle børn får vasket hænder når de møder ind om morgenen, ved spisning og om eftermiddagen. Det er ikke nok at 

spritte hænderne. 

De resterende forældremøder på skolen er udsat til efter nytår. Hvordan de bliver afholdt - fysisk eller virtuelt - er 

endnu ikke bestemt.  

Det kan blive nødvendigt med mundbind, når forældrene kommer ind igen. 

 

4. De styrkede pædagogiske lærerplaner 

- Hvor langt er vi i dagtilbuddet 

- Hvad skal vi arbejde med fremadrettet. 

Referat: Vi er næsten færdig til at lægge den pædagogiske læreplan på hjemmesiden. Vi mangler at 

gennemgå de sidste afsnit en sidste gang.  

Fremadrettet er planen, at der på de fleste p. møder er et punkt der hedder læreplan, hvor vi skal 

diskutere, om vi gør det der står i læreplanen, hvad skal tilføjes, hvad skal slettes, hvordan skal vi arbejde 

med det osv. Det er et krav at vi skal dokumentere og evaluere det daglige arbejde. Dette vil vi gøre ved at 

diskutere arbejdet i det daglige og på møder, benytte skemaet “Handling og evaluering”, kollegial sparring, 

osv.  
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5. Fælles skriv om trivselsarrangementer. 

- Input til Nicole,  

- er det relevant med et forsamlingsforbud på 10 personer? 

Referat: Det er ikke relevant endnu og vi tager det op igen til januar mødet. Alle tænker over, om de har 

nogle gode ideer til trivselsarrangementer i COVID-19 tiden. 

 

6. Den gode historie. 

Referat:  

Der har været meget i Hjerm Posten fra Landsbyordningen i den sidste tid og det prøver vi at fortsætte 

med. 

Juleskuespillet bliver optaget og vist til forældrene. 

Der kommer evt. en julekalender til forældrene på AULA. 

Der kommer nisser på Facebook  

 

7. EVT 

Referat: Dagtilbuddet kommer på AULA til marts. SFO bliver prøvekanin en gang efter jul. 

 

Punkter til næste møde: 

- Fælles skriv om trivselsarrangementer. 


